
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 165
Ministeren bedes redegøre for, om ikke Banedanmark burde have været ori-
enteret om tilblivelsen af den nye EU-retsakt om fælles sikkerhedsmetode
m.m. (CSM-RA) og taget højde for dette i planlægningen af nødvendige god-
kendelser til signalsystemet, så forsinkelsen på ét til halvandet år kunne have
være undgået, eftersom det af notatet ”Status for Signalprogrammet” (TRU
alm. del – bilag 1) vel må opfattes sådan, at der i planlægningen ikke er taget
højde for den nye EU-retsakt, som ellers har været flere år undervejs.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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